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Hr. Urmas Klaas 

 

ARUPÄRIMINE 

14. septembril 2023 esitas Tartu linnavolikogu Eesti Konservatiivse Rahvaerakonna fraktsioon 

arupärimise Tartu linnavalitsusele Raekoja platsile rajatud jääväljaku kohta. Saadud kirjalikud 

vastused ning 12. oktoobril toimunud volikogu istungil linnavalitsust esindanud abilinnapea 

vastused neile ja täiendavatele küsimustele ei olnud aga kuigivõrd ammendavad. Vastused: „Ei 

oska vastata“, „Ei tea“, „Ei oska seda öelda“, „Ma võin ainult oletada“, kordusid kõikide küsimuste 

puhul. Seega rikuti Tartu linnavolikogu põhimäärusega ette nähtud õigust saada arupärimisega 

teavet ning loomulikult ka seni Tartu linnavolikogus kehtinud head tava. Meile on arusaamatu, 

miks saadeti arupärimisele vastama isik, kes ei olnud teemaga kuigivõrdki kursis. Selline 

suhtumine naeruvääristab Tartu linnavolikogu kui Tartu elanike esindust ja teeb edasiste 

arupärimiste esitamise linnavolinike poolt linnavalitsusele mõttetuks.   

EKRE fraktsioon pöördus 1. novembril Tarbijakaitse ja Tehnilise Järelevalve Ameti (TTJA) poole 

küsimusega jääväljaku kohta. TTJA kinnitas oma vastuses (*Vastus lisatud), et jääväljaku näol on 

tegemist avalikku ruumi suunatud ehitisega, millele ehitusprojekti koostamine ja kasutuseelne 

ohutuse hindamine on õigustatud tegevus ja nõue omanikule.  

Eeltoodust lähtuvalt küsime: 

1. Miks on Tartu linnavalitsus rikkunud ehitusseadustikku? 

2. Kuidas toimus liuväljale loa andmine ning kuidas tagati rajatise ohutus? 

3. Kes vastutas rajatise ohutuse eest? 

4. Kes kannab linnas vastutust hoolsuskohustuse ja ehitusseadustiku täitmata jätmise eest? 

5. Mida kavatseb linnavalitsus teha, et arupärimistele vastamine järgiks edaspidi Tartu 

linnavalitsuse põhimäärust, st oleks sisuline? 

Soovime linnapealt nii kirjalikku kui ka suulist vastust.  

Silver Kuusik 
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